
Mål med Tillgänglighetsrådets arbete 2018 
 

• Ha ett närmare sammarbete med kommunens förvaltningar och enheter som arbetar 
med tillgänglighetsfrågor. Genom att bjuda in tjänstemän i kommuner som arbetar 
med tillgänglighetsfrågor ökar vi på kunskapsutbyte och skapar ett starkare nätverk. 
 

• Bjuda in olika intresseföreningar och organisationer för att få mer information om 
olika organisationer som finns i kommunen, hur de arbetar och hur vi på bästa sätt 
kan samverka med dem.  
 

• Lyfta i KS och KF viktiga frågor som rör tillgänglighet. Under 2018 kommer fokus att 
ligga på antagandet av en kommunövergripande Tillgänglighetspolicy samt utökning 
av Tillgänglighetssamordnarens tjänstgöringsgrad. 
 

• Att få till en process där remissförfarandet gällande detaljplaner och byggnadsplaner 
i kommunen kommer till Tillgänglighetsrådet i ”rätt tid” för att på bästa sätt kunna ge 
bästa möjliga respons i remissvar.  
 

• Verka för en lättläst hemsida, som är anpassad för VCAG direktivet. 
 

• Verka för att Alceahuset tillgänglighets anpassas 

 


